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  ZAPISNIK 

sa 9. sjednice OPĆINSKOG VIJEĆA OPĆINE LASTOVO, održane 29. lipnja 2018. godine, 

s početkom u 10.05 sati u uredu općinskog načelnika. 

NAZOČNI  vijećnici: Lukša Hropić, Dino Katić, Nina Glumac, Tonći Šarić, Ilija Frlan, Miro 

Maričević, Pavao Lagetar, Anita Jančić Lešić, Martina Bašić Ivčević 

OSTALI NAZOČNI: Leo Katić općinski načelnik, Marinela Giljević viša stručna suradnica 

II., Lucijana Barbić v.d. direktora Komunalca d.o.o., Lucija Simić polaznica stručnog 

osposobljavanja administrativna tajnica 

 

Predsjednik Ilija Frlan je otvorio sjednicu, pozdravio nazočne, utvrdio da je na sjednici 

nazočno 9 vijećnika i da Vijeće može pravovaljano odlučivati pa je predložio sljedeći  

 

D N E V N I   R E D: 

 

1. Zapisnik s 8. sjednice Općinskog vijeća 

2. Izvještaj o poslovanju trgovačkog društva Komunalac d.o.o. za razdoblje 01.01.2017. do 

31.12.2017. godine 

 2.1. Odluka o utvrđivanju godišnjih financijskih izvještaja trgovačkog društva  

        Komunalac d.o.o. za 2017. godinu 

 2.2. Odluka o uporabi dobiti trgovačkog društva Komunalac d.o.o. za 2017. godinu 

3. Izvještaj o poslovanju trgovačkog društva Vodovod i odvodnja Lastovo d.o.o. za razdoblje 

01.01.2017. do 31.12.2017. godine 

 3.1. Odluka o utvrđivanju godišnjih financijskih izvještaja trgovačkog društva  

        Vodovod i odvodnja Lastovo d.o.o. za 2017. godinu 

 3.2. Odluka o pokriću gubitka trgovačkog društva Vodovod i odvodnja Lastovo d.o.o. 

        za 2017. godinu 

 3.3. Odluka o uređivanju pravnog statusa komunalnih vodnih građevina za javnu 

         vodoopskrbu i javnu odvodnju za Općinu Lastovo 

4. Statutarna odluka o izmjenama i dopunama Statuta Općine Lastovo 

5. Odluka o izmjenama i dopunama Poslovnika Općinskog vijeća Općine Lastovo 

6. Odluka o imenovanju Odbora za dodjelu javnih priznanja 

7. Ovrha - Presuda Visokog trgovačkog suda Republike Hrvatske 

8. Zahtjevi - Osnovna škola „Braća Glumac“ 

9. Vijećnička pitanja 

 

Anita Jančić Lešić predlaže nadopunu dnevnog reda, na način da se u točki 2. doda Izvještaj o 

poslovnom i financijskom stanju trgovačkog društva Komunalac d.o.o. u 2018. godini, budući 

da je u zahtjevu za sazivanje sjednice tražila izvještaje o trenutnoj situaciji u Općini Lastovo, 

Komunalcu d.o.o. i Vodovodu i odvodnji Lastovo d.o.o., jer smatra da vijećnici trebaju biti 

obaviješteni o trenutnom stanju u Komunalcu s obzirom da se planiraju nekakve promjene.  

 

Predsjednik Ilija Frlan stavlja na glasovanje Prijedlog Anite Jančić Lešić, te utvrđuje da se sa 

četiri glasa „za“, četiri glasa „protiv“ i jednim glasom „suzdržan“ odbija Prijedlog. 

 

Anita Jančić Lešić predlaže nadopunu dnevnog reda, na način da se u točki 3. doda Izvještaj o 

poslovnom i financijskom stanju trgovačkog društva Vodovod i odvodnja Lastovo d.o.o. u 

2018. godini.  
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Predsjednik Ilija Frlan stavlja na glasovanje Prijedlog Anite Jančić Lešić, te utvrđuje da se sa 

četiri glasa „za“, četiri glasa „protiv“ i jednim glasom „suzdržan“ odbija Prijedlog. 

 

Leo Katić predlaže rješenje na temelju prijedloga Anite Jančić Lešić, na način da v.d. 

direktora Lucijana Barbić u idućih 15 dana napravi Izvještaj o poslovanju Komunalca d.o.o. 

za 2018. godinu, na temelju kojeg će se voditi rasprava na sljedećoj sjednici Općinskog 

vijeća, jer trenutno nema točnih podataka. 

 

Predsjednik Ilija Frlan stavlja na glasovanje Prijedlog Lea Katića, te utvrđuje da se s pet 

glasova „za“, dva glasa „protiv“ i dva glasa „suzdržan“ prihvaća Prijedlog. 

 

Anita Jančić Lešić predlaže da se 2. i 3. točka odgode za sljedeću sjednicu kada će imati 

izvještaje o trenutnom stanju u poduzećima.  

 

Predsjednik Ilija Frlan stavlja na glasovanje Prijedlog Anite Jančić Lešić, te utvrđuje da se s 

dva glasa „za“, pet glasova „protiv“ i dva glasa „suzdržan“ odbija Prijedlog. 

 

Martina Bašić Ivčević predlaže da se odgodi točka 3.3. Odluka o utvrđivanju pravnog statusa 

komunalnih vodnih građevina za javnu vodoopskrbu i javnu odvodnju za Općinu Lastovo za 

15 dana, kada se utvrdi stvarno stanje. 

 

Leo Katić navodi da se ne prihvaća odgađanje Odluke, jer je Odluka vrlo važna i hitna.   

 

Predsjednik Ilija Frlan stavlja na glasovanje Prijedlog Martine Bašić Ivčević, te utvrđuje da se 

sa četiri glasa „za“ i pet glasova „protiv“ odbija Prijedlog. 

 

Predsjednik Ilija Frlan zaključuje raspravu i stavlja na glasovanje sljedeći 

 

D N E V N I   R E D: 

 

1. Zapisnik s 8. sjednice Općinskog vijeća 

2. Izvještaj o poslovanju trgovačkog društva Komunalac d.o.o. za razdoblje 01.01.2017. do 

31.12.2017. godine 

 2.1. Odluka o utvrđivanju godišnjih financijskih izvještaja trgovačkog društva  

        Komunalac d.o.o. za 2017. godinu 

 2.2. Odluka o uporabi dobiti trgovačkog društva Komunalac d.o.o. za 2017. godinu 

3. Izvještaj o poslovanju trgovačkog društva Vodovod i odvodnja Lastovo d.o.o. za razdoblje 

01.01.2017. do 31.12.2017. godine 

 3.1. Odluka o utvrđivanju godišnjih financijskih izvještaja trgovačkog društva  

        Vodovod i odvodnja Lastovo d.o.o. za 2017. godinu 

 3.2. Odluka o pokriću gubitka trgovačkog društva Vodovod i odvodnja Lastovo d.o.o. 

        za 2017. godinu 

 3.3. Odluka o uređivanju pravnog statusa komunalnih vodnih građevina za javnu 

         vodoopskrbu i javnu odvodnju za Općinu Lastovo 

4. Statutarna odluka o izmjenama i dopunama Statuta Općine Lastovo 

5. Odluka o izmjenama i dopunama Poslovnika Općinskog vijeća Općine Lastovo 

6. Odluka o imenovanju Odbora za dodjelu javnih priznanja 

7. Ovrha - Presuda Visokog trgovačkog suda Republike Hrvatske 

8. Zahtjevi - Osnovna škola „Braća Glumac“ 

9. Vijećnička pitanja 
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Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Ilija Frlan utvrđuje da je s pet glasova „za“, jednim 

glasom „protiv“ i tri glasa „suzdržan“ usvojen dnevni red.  

 

AD 1. ZAPISNIK S 8. SJEDNICE OPĆINSKOG VIJEĆA 

 

Anita Jančić Lešić konstatira da se zapisnik obično piše u navodima, na način da se citira što 

se točno piše, a ne interpretira.   

 

Predsjednik Ilija Frlan konstatira da se već raspravljalo o načinu pisanja zapisnika, te da ako 

netko želi da njegova izjava uđe u zapisnik mora to istaknuti, ali samo ako se čuje jedan glas.  

 

Anita Jančić Lešić ima primjedbu na zapisnik te moli da se izmjeni dio u zapisniku gdje se 

navodi da je ona rekla „ljudi koji nastupaju s područja Općine Lastovo, moraju nastupati tako 

da budu vjerodostojni, ispune ono što su obećali, budu pristojni prema ljudima s kojima 

komuniciraju te da je stekla dojam da načelnik ne komunicira tako i da je to jedan veliki 

problem te da neće moći uspostaviti komunikaciju zbog toga“, promijeni u: „načelnik mora 

nastupati tako da bude vjerodostojan, ispuni ono što je obećao, bude pristojan prema ljudima s 

kojima komunicira, a načelnik se ponaša arogantno, te zbog toga ima problem u komunikaciji 

sa Županijom.“ 

 

Dino Katić smatra da je prvo potrebno preslušati diktafon. 

 

Predsjednik Ilija Frlan zaključuje raspravu i stavlja na glasovanje Zapisnik s 8. sjednice 

Općinskog vijeća s dopunom Anite Jančić Lešić. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Ilija Frlan je utvrdio da se Zapisnik s 8. sjednice 

Općinskog vijeća s dopunom Anite Jančić Lešić sa sedam glasova „za“ i dva glasa „suzdržan“ 

usvaja. 

 

AD 2.  IZVJEŠTAJ O POSLOVANJU TRGOVAČKOG DRUŠTVA KOMUNALAC 

D.O.O. ZA RAZDOBLJE 01.01.2017. DO 31.12.2017. GODINE 

 

Predsjednik Ilija Frlan konstatira da u točki postoje dvije Odluke, ali da će najprije v.d. 

direktora Lucijana Barbić obrazložiti Izvještaj o poslovanju trgovačkog društva Komunalac 

d.o.o. za razdoblje 01.01.2017. do 31.12.2017.  

 

AD 2.1. ODLUKA O UTVRĐIVANJU GODIŠNJIH FINANCIJSKIH IZVJEŠTAJA 

TRGOVAČKOG DRUŠTVA KOMUNALAC D.O.O. ZA 2017. GODINU 

 

Lucijana Barbić konstatira da je dostavila Izvještaj o poslovanju trgovačkog društva 

Komunalac d.o.o. za razdoblje 01.01.2017. do 31.12.2017., te navodi da je po izvještaju 

Komunalac u plusu 106.000,00 kuna za prošlu godinu. Također navodi da Komunalac nije u 

blokadi, te da se kasni s jednom plaćom jer su velike firme promijenile razdoblje naplate s 15 

dana na 30 dana, što je usporilo priljev sredstava na žiro račun. Prošle godine se izvršila 

velika renovacija peći u pekari koja je bila neophodna, na kojoj se potrošio veliki dio 

sredstava. Jedan vozač je dao otkaz, a s jednim vozačem prijevoz ne može funkcionirati,  kao 

ni s autobusom koji je u lošem stanju jer nije u standardima za prijevoz školske djece. 

Konstatira da se bunila kada joj je načelnik predložio da se prijevoz preda drugom 

prijevozniku, ali je sagledala cjelokupnu situaciju i shvatila da se ne može zakonski pokriti da 

se vrši prijevoz s jednim vozačem svaki dan, te je odlučila to predati drugom prijevozniku. 
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Anita Jančić Lešić: „Mogu zaključiti da iz ovoga, trenutno stanje, što se tiče prijevoza, da od 

tri vozača ostao jedan i da je od voznog parka ostao samo kombi.“ 

 

Lucijana Barbić potvrđuje izjavu Anite Jančić Lešić i dodaje da je od voznog parka ostao i 

veliki autobus koji nije tehnički ispravan za prijevoz djece.  

 

Anita Jančić Lešić konstatira da je radna jedinica prijevoza devastirana po pitanju društva i 

tehnike, a da Komunalac nije u stanju to dovesti do toga da vrši svoju funkciju.  

 

Lucijana Barbić navodi da ne želi ulaziti u raspravu jer ona vozača ne smije zadužiti da vozi 

cijelo vrijeme, te je Anita Jančić Lešić prekida i konstatira da to uopće nije sporno. 

 

Leo Katić konstatira da mu je nije jasna rasprava jer je Općinsko vijeće na prošloj sjednici 

donijelo Odluku za javni prijevoz i raspravljalo o tome.  

 

Anita Jančić Lešić navodi da replicira načelniku te traži da uđe u zapisnik: „Ja sam 

konstatirala stanje u Komunalcu i da je od voznog parka ostao samo kombi, da je autobus 

derutan, da je popravljanje skupo, da se ostalo bez dva djelatnika, što znači da je ta radna 

jedinica duboko potonula, to je moj zaključak temeljem toga, i konstatacija.“ 

 

Dino Katić navodi da je radna jedinica prijevoz potonula zato što se ne udovoljava 

standardima koji su se promijenili, a Anita Jančić Lešić odgovara da je to jer poduzeće nije 

vodilo računa da se sredstva zanavljaju i zadrže djelatnike, te da se nije dobro upravljalo. 

 

Dino Katić navodi da su se promijenili standardi i da bi čestitao Lucijani Barbić i Leu Katiću 

jer su pronašli najbolje rješenje.  

 

Miro Maričević postavlja pitanje jesu li u radnoj jedinici vodovod evidentirani svi prihodi i 

rashodi poslovanja, na što Lucijana Barbić odgovara da jesu. 

 

Miro Maričević postavlja pitanje gdje su rashodi za nabavku vode u radnoj jedinici vodovod, 

na što mu Lucijana Barbić odgovara da Komunalac ne nabavlja vodu. 

 

Miro Maričević konstatira da bi se trebalo raspravljati o tome kako jedna firma nabavlja vodu, 

a druga je distribuira i naplaćuje. To je težak problem o kojem treba razgovarati. Trenutno 

izvješće poslovanja je frizirano i nije ispravno. Prihodi i rashodi su nerealno prikazani. 

Prihodi, odnosno rashodi moraju biti ili u radnoj jedinici vodovod ili Vodovodu i odvodnji 

Lastovo d.o.o., kao i prihodi. Navodi da Komunalac nije u blokadi, ali je Vodovod i odvodnja 

Lastovo d.o.o., barem privremeno, te su oni teret Općine Lastovo, a Općinsko vijeće mora biti 

upoznato s tim pojedinostima. 

 

Anita Jančić Lešić konstatira da su vijećnici postali svjesni ovog problema na sjednici prije 

godinu dana, kada se razgovaralo s tadašnjim direktorom, te su ga upozorili na nezakonitost 

poslovanja u kojem jedna općinska firma kupuje vodu, a druga prodaje. Svi pokazatelji 

poduzeća Vodovod i radna jedinica vodovod u poduzeću Komunalac ne mogu biti ispravni, a 

ni logični. Navodi da nova direktorica koja je tu tek mjesec dana nije mogla riješiti taj 

problem, te postavlja pitanje Leu Katiću kao vlasniku što je poduzeto u zadnjih godinu dana.  

 

Leo Katić ne želi odgovoriti na pitanje. 
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Miro Maričević smatra da se ne može glasovati o  izvješću jer je protuzakonit.  

 

Predsjednik Ilija Frlan zaključuje raspravu i stavlja na glasovanje Odluku o utvrđivanju 

godišnjih financijskih izvještaja trgovačkog društva Komunalac d.o.o. za 2017. godinu. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Ilija Frlan je utvrdio da se s pet glasova „za“, dva 

glasa „protiv“ i dva glasa „suzdržan“ donosi  

 

Odluka o utvrđivanju godišnjih financijskih izvještaja trgovačkog društva Komunalac 

d.o.o. za 2017. godinu (u prilogu) 

 

 

AD 2.2. ODLUKA O UPORABI DOBITI TRGOVAČKOG DRUŠTVA KOMUNALAC 

D.O.O. ZA 2017. GODINU  

 

Miro Maričević misli da se s Odlukom o utvrđivanju godišnjih financijskih izvještaja 

trgovačkog društva Komunalac d.o.o. za 2017. godinu donijela protuzakonita Odluka, jer su 

iznesene činjenice da se manipuliralo s podacima u izvještaju o poslovanju.  

 

Lucijana Barbić postavlja pitanje kako nije bilo nejasno prošle godine pošto je izvješće 

rađeno na isti način, na što Anita Jančić Lešić odgovara da je i zato postavila Leu Katiću 

pitanje, na koje on ne želi odgovoriti.  

 

Anita Jančić Lešić konstatira da je problem bio i prije godinu dana, te da se na ovaj isti način 

upozorilo na njega. Tražila je da načelnik kao nadzor kaže što je po ovom pitanju napravio, a 

nije želio odgovoriti što znači da nije napravio ništa i da dalje postoji nezakonito poslovanje.  

 

Leo Katić navodi da tvrtkom Komunalac d.o.o. upravlja direktor i da ako postoje neke sumnje 

protuzakonitosti ima osoba koja će za to odgovarati.  

 

Anita Jančić Lešić navodi da načelnik kao vlasnik, izabire direktora i obavlja nadzor nad 

poslovanjem, te je on odgovoran ukoliko njegov direktor dugotrajno i uporno posluje 

nezakonito.  

 

Leo Katić konstatira da po zakonu općinski načelnik imenuje ili razrješuje direktora u 

tvrtkama  u vlasništvu/suvlasništvu Općine, a da je odgovornost u poslovanju stvar direktora, 

te da općinski načelnik nije nadzorno tijelo.  

 

Anita Jančić Lešić postavlja pitanje tko nadzire zakonitost rada direktora u ime vlasnika. 

 

Leo Katić navodi da ne želi odgovoriti na glupa pitanja.  

 

Pavao Lagetar konstatira da Vodovod i odvodnja Lastovo d.o.o. kupuje od NPKLM-a vodu, 

te je daje Komunalcu, a ne prodaje, te Komunalac vrši distribuciju i naplatu, te postavlja 

pitanje je li Komunalac plaća tu vodu Vodovodu i odvodnji Lastovo d.o.o., na što mu 

Lucijana Barbić odgovara da se voda ne plaća. 

 

Martina Bašić Ivčević navodi da su svjesni da Lucijana Barbić nije odgovorana za situaciju, te 

ponavlja da se prije godinu dana na sjednici Općinskog vijeća reklo tadašnjem direktoru da 
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riješi poslovanje između Komunalca d.o.o. i Vodovoda i odvodnje Lastovo d.o.o. s Ugovorom 

o poslovanju, ali da on to nije napravio.  

 

Anita Jančić Lešić smatra da bi pročelnica trebala biti prisutna na sjednici Općinskog vijeća 

kako bi pazila na zakonitost procedura kod donošenja odluka, te postavlja pitanje zašto ona 

nije prisutna, na što predsjednik Ilija Frlan odgovara da je pročelnica opravdano odsutna.  

 

Predsjednik Ilija Frlan zaključuje raspravu i stavlja na glasovanje Odluku o uporabi dobiti 

trgovačkog društva Komunalac d.o.o. za 2017. godinu.  

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Ilija Frlan je utvrdio da se s pet glasova „za“, tri 

glasa „protiv“ i jednim glasom „suzdržan“ donosi  

 

Odluka o uporabi dobiti trgovačkog društva Komunalac d.o.o. za 2017. godinu (u 

prilogu) 

 

AD 3. IZVJEŠTAJ O POSLOVANJU TRGOVAČKOG DRUŠTVA VODOVOD I 

ODVODNJA LASTOVO  D.O.O. ZA RAZDOBLJE 01.01.2017. DO 31.12.2017. 

GODINE 

 

Lucijana Barbić ukratko obrazlaže Izvještaj o poslovanju trgovačkog društva Vodovod i 

odvodnja Lastovo d.o.o. za razdoblje 01.01.2017. do 31.12.2017. godine.  

 

Miro Maričević smatra da nema razloga da se ponavljaju jer nema evidentiranih prihoda, te je 

potrebno napraviti revizaciju izvještaja o poslovanju, jer dokumenti nisu vjerodostojni. 

 

Anita Jančić Lešić postavlja pitanje je li Vodovod i odvodnja Lastovo d.o.o. vlasnik, odnosno 

korisnik vodnih infrastrukturnih objekata na Lastovo, na što Lucijana Barbić odgovora da 

Vodovod i odvodnja Lastovo d.o.o. nisu vlasnici, već samo nove izgradnje u Skrivenoj luci. 

 

Anita Jančić Lešić postavlja pitanje tko je vlasnik ostalih, na što Lucijana Barbić odgovara da 

je vlasnik Komunalac d.o.o. 

 

Leo Katić konstatira da temeljem Zakona o vodama, vlasnik vodnih građevina Općina 

Lastovo, a Vodovod i odvodnja Lastovo d.o.o. nije suvlasnik jer još nije završen dokument o 

razdvajanju objekata, a kojeg je trebalo napraviti nadležno tijelo temeljem rješenja Trgovačko 

suda. Razdvajanje traje već dvije godine, a nije još napravljeno te se nada da će se završiti 

točkom 3.3. 

 

Martina Bašić Ivčević postavlja pitanje što je s investicijom od 4 milijuna.  

 

Leo Katić konstatira da se tvrtka Vodovod i odvodnja Lastovo d.o.o. osnovana zbog 

investicijskih ugovora, jer je Republika Hrvatska svojim Zakonom o vodama rekla da samo 

tvrtka koja je u vlasništvu Općine i koja je osnovana za vodovod i odvodnju može biti  

nositelj projekta. Prikazane su dvije investicije - vodoopskrba Skrivena Luka i desalinizacija 

Lastovo.  

 

Martina Bašić Ivčević navodi da je to jasno, ali postavlja pitanje tko će biti vlasnik kada se 

investicije završe, na što Leo Katić odgovara da je uvijek vlasnik jedinica lokalne 

samouprave. 
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Martina Bašić Ivčević postavlja pitanje zašto su prikazane u bilanci Vodovoda i odvodnje 

Lastovo d.o.o., a Leo Katić joj odgovara da je to jer su posjednici. 

 

Martina Bašić Ivčević postavlja pitanje zar vlasništvo i posjed nisu ista stvar. 

 

Leo Katić navodi da je Republika Hrvatska Zakonom o vodama, kako bi riješila problem 

vodnih i drugi instalacija zbog neriješenih privatnih odnosa u Hrvatskoj, proglasila izgrađene 

vodne građevine vlasništvo jedinice lokalne samouprave.  

 

Martina Bašić Ivčević navodi da bi se onda investicija trebala maknuti iz bilance Vodovoda i 

odvodnje Lastovo d.o.o., te postavlja pitanje kada je Zakon stupio na snagu, na što Leo Katić   

odgovara da je Zakon o vodama stupio na snagu 2014. godine.  

 

Martina Bašić Ivčević konstatira da je investicija u bilanci za 2017. godine. 

 

Anita Jančić Lešić konstatira se vodi ogranak Portorusa, na što Leo Katić govori da je 

normalno da je evidentirano jer nositelj investicije mora biti Vodovod i odvodnja.  

 

Lucijana Barbić konstatira da su se sredstva dobila i računi platili, investicija stoji u pripremi i 

nije se aktiviralo jer na to ide amortizacija, na što joj Martina Bašić Ivčević postavlja pitanje 

je li s amortizacijom prelazi na Općinu, a Lucijana Barbić joj odgovara da ne, jer je to 

vlasništvo Općine.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                          

 

Anita Jančić Lešić postavlja pitanje je li investicija Portorusa završena, na što Leo Katić 

odgovara da nije završena u financijskom smislu.  

 

Anita Jančić Lešić postavlja pitanje hoće li kada investicija Portorus bude financijskih gotova 

prijeći u vlasništvo Općine Lastovo, na što Leo Katić odgovara da je uvijek vlasništvo 

Općine, jer ne postoji akt koji će prenijeti neko vlasništvo.  

 

Lucijana Barbić konstatira da investicije uvijek ostaju na kontima Vodovoda i odvodnje 

Lastovo d.o.o. 

 

Martina Bašić Ivčević postavlja pitanje kolika je vrijednost vodne građevine koja će se 

prenijeti točkom 3.3., na što joj Lucijana Barbić odgovara da će procjenitelji odrediti kolika je 

vrijednost. 

 

Pavao Lagetar postavlja pitanje je li izglasan prijedlog, prije godinu dana, da se između 

Komunalca i Vodovoda i odvodnje sklopi ugovor o poslovnoj suradnji, koji će premostiti 

nepravilnost na koju su maloprije ukazali, na što Miro Maričević konstatira da je nemoguće 

legalilizirati ono što je nemoguće.  

 

Miro Maričević se obraća Leu Katiću i navodi da sigurno Zakon o vodama govori tko se 

može baviti distribucijom i nabavom vode – Vodovod i odvodnja Lastovo d.o.o., a ne 

Komunalac d.o.o.  

 

Anita Jančić Lešić konstatira da su kratkoročne obveze prema dobavljačima u bilanci 

1.800.000,00 kuna, te postavlja pitanje je li je to dug, na što joj Lucijana Barbić odgovara da 

je to dug.  
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Anita Jančić Lešić konstatira da je razlika između prihoda i rashoda -614.000,00 kuna, te 

postavlja pitanje gdje je nestalo 1.200.000,00 kuna, na što joj Lucijana Barbić odgovara da ne 

razumije pitanje, jer je prošle godine bilo 1.270.000,00, a sada je 1.800.000,00 kuna.  

 

Martina Bašić Ivčević postavlja pitanje je li ovo akumulirani iznos prijašnjih godina, na što 

Lucijana Barbić odgovara da je. 

 

Anita Jančić Lešić postavlja pitanje koliki je ukupni dug firme, na što joj Lucijana Barbić 

odgovara da je dug 1.800.000,00 kuna.  

 

Leo Katić konstatira da je iznos prikazan s otvorenim investicijama koje su u dijelu 

sufinancirane iz drugih izvora, te kada se dobiju svi određeni papiri, iznos će biti puno manji, 

jer su trenutni iznosi stanje knjige, a ne stvarnog stanja.  

 

Martina Bašić Ivčević navodi da se sada prihvaća dug od 614.000,00 kuna.  

 

Leo Katić konstatira da je taj dug stvaran, a da će oni kao osnivači i vlasnici raspravljati o 

načinu podmirivanja nakon donošenja odluke 3.3., a dio će vratiti Komunalac Vodovodu i 

odvodnji Lastovo d.o.o., a ostali načini će se urediti Ugovorom.  

 

Anita Jančić Lešić navodi da se onda može zaključiti da je situacija vrlo loša kao i poslovanje, 

te postavlja pitanje zašto je u poduzeću Vodovod i odvodnja Lastovo d.o.o. došlo do 

godišnjeg gubitka za 2017. godinu od 614.000,00 kuna. Navodi da se prilazi NPKLM-u i 

pregovara se o smanjenju vrijednosti nekretnina kako bi oprostili dug, te postavlja pitanje 

zašto je nastao dug, a voda se kupila i prodala. Smatra da je vlast loše upravljala s 

vlasništvom Općine Lastovo, te utopila poduzeće te traži objašnjenje zašto je došlo do toga.   

 

Lucijana Barbić navodi da ona ne može odgovoriti na to pitanje, nakon čega predsjednik Ilija 

Frlan daje riječ načelniku, na što mu on odgovara da ne može odgovarati na pitanja za koja 

nije donosio odluke. 

 

Miro Maričević navodi da bi volio da je bivši direktor tu kako bi se iznijeli svi problemi u 

poduzećima, javnosti i vijeću. 

  

Lukša Hropić smatra da Miro Maričević ne može govoriti o tome tko je koga oštetio, jer je 

tadašnja vlast oštetila proračun Općine trenutnim procesom ovrhe.  

 

Predsjednik Ilija Frlan upozorava vijećnike da se drže teme.  

 

Predsjednik Ilija Frlan zaključuje raspravu. 

 

AD 3.1. ODLUKA O UTVRĐIVANJU GODIŠNJIH FINANCIJSKIH IZVJEŠTAJA 

TRGOVAČKOG DRUŠTVA VODOVOD I ODVODNJA D.O.O. ZA 2017. GODINU 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Ilija Frlan je utvrdio da se s pet glasova „za“, dva 

glasa „protiv“ i dva glasa „suzdržan“ donosi  

 

Odluka o utvrđivanju godišnjih financijskih izvještaja trgovačkog društva Vodovod 

i odvodnja Lastovo d.o.o. za 2017. godinu (u prilogu) 
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AD 3.2. ODLUKA O POKRIĆU GUBITKA TRGOVAČKOG DRUŠTVA VODOVOD I 

ODVODNJA LASTOVO D.O.O. ZA 2017. GODINU 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Ilija Frlan je utvrdio da se s pet glasova „za“, dva 

glasa „protiv“ i dva glasa „suzdržan“ donosi  

 

Odluka o pokriću gubitka trgovačkog društva Vodovod i odvodnja Lastovo d.o.o. za 

2017. godinu (u prilogu) 

 

AD 3.3. ODLUKA O UREĐIVANJU PRAVNOG STATUSA KOMUNALNIH VODNIH 

GRAĐEVINA ZA JAVNU VODOOPSKRBU I JAVNU ODVODNJU ZA OPĆINU 

LASTOVO 

 

Leo Katić ukratko obrazlaže uređivanje pravnog statusa komunalnih vodnih građevina za 

javnu vodoopskrbu i javnu odvodnju za Općinu Lastovo te predlaže Zaključak da se Ugovor o 

rješavanju međusobnih odnosa Općine Lastovo i NPKLM vodovoda d.o.o., dostavi 

Općinskom vijeću Općine Lastovo na odlučivanje. 

 

Predsjednik Ilija Frlan zaključuje raspravu i stavlja na glasovanje Odluku o uređivanju 

pravnog statusa komunalnih vodnih građevina za javnu vodoopskrbu i javnu odvodnju za 

Općinu Lastovo. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Ilija Frlan je utvrdio da se jednoglasno (9 glasova 

„za“) donosi  

 

Odluka o uređivanju pravnog statusa komunalnih vodnih građevina za javnu 

vodoopskrbu i javnu odvodnju za Općinu Lastovo (u prilogu) 

 

Predsjednik Ilija Frlan stavlja na glasovanje prijedlog Zaključka Lea Katića na glasovanje.  

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Ilija Frlan je utvrdio da se jednoglasno (9 glasova 

„za“) donosi  

Zaključak  

 

Prijedlog Ugovora o rješavanju međusobnih odnosa Općine Lastovo i NPKLM vodovoda 

d.o.o., dostaviti će se Općinskom vijeću Općine Lastovo na odlučivanje (u prilogu). 

 

Lucijana Barbić je napustila sjednicu u 11:55 sati. 

 

Pauza 5 minuta. 

 

AD 4. STATUTARNA ODLUKA O IZMJENAMA I DOPUNAMA STATUTA OPĆINE 

LASTOVO 

 

Nakon izlaganja Statutarne odluke o izmjenama i dopunama Statuta Općine Lastovo, bez  

rasprave, predsjednik Ilija Frlan stavlja na glasovanje Statutarnu odluku o izmjenama i 

dopunama Statuta Općine Lastovo. 
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Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Ilija Frlan je utvrdio da se jednoglasno ( 9 glasova 

„za“) donosi  

 

Statutarna odluka o izmjenama i dopunama Statuta Općine Lastovo (u prilogu) 

 

AD 5. ODLUKA O IZMJENAMA I DOPUNAMA POSLOVNIKA OPĆINSKOG 

VIJEĆA OPĆINE LASTOVO 

 

Marinela Giljević ukratko obrazlaže izmjene i dopune Poslovnika Općine Lastovo. 

 

Anita Jančić Lešić postavlja pitanje zašto se u članku 30. briše da Odluku o privremenom 

financiranju mogu predlagati i vijećnici, na što Marinela Giljević odgovara da sukladno 

izmjenama i dopunama Zakona Odluku o privremenom financiranju donosi Općinsko vijeće, 

na prijedlog općinskog načelnika ili povjerenika Vlade Republike Hrvatske. 

 

Predsjednik Ilija Frlan zaključuje raspravu i stavlja na glasovanje Odluku o izmjenama i 

dopunama Poslovnika Općinskog vijeća Općine Lastovo. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik je utvrdio da se jednoglasno (9 glasova „za“) 

donosi  

 

Odluka o izmjenama i dopunama Poslovnika Općinskog vijeća Općine Lastovo (u 

prilogu) 

 

AD 6. ODLUKA O IMENOVANJU ODBORA ZA DODJELU JAVNIH PRIZNANJA 

 

Nakon obrazloženja Odluke o imenovanju odbora za dodjelu javnih priznanja, bez rasprave, 

predsjednik Ilija Frlan stavlja na glasovanje Odluku o imenovanju odbora za dodjelu javnih 

priznanja. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Ilija Frlan je utvrdio da se jednoglasno (9 glasova 

„za“) donosi 

 

Odluka o imenovanju odbora za dodjelu javnih priznanja (u prilogu) 

 

AD 7. OVRHA – PRESUDA VISOKOG TRGOVAČKOG SUDA REPUBLIKE 

HRVATSKA 

 

Predsjednik Ilija Frlan daje riječ Leu Katiću. 

 

Leo Katić navodi da se nadovezuje na raspravu s prošle sjednice Općinskog vijeća te 

konstatira da je Trgovački sud u Splitu Stalna služba u Dubrovniku je 11. lipnja 2018. godine 

donijela Rješenje s kojim je naložila uplatu od 9.870,00 kuna za Izvanrednu reviziju u 

postupku Ovrhe. Općina Lastovo je podmirila taj dug i ušla u postupak Revizije, ali Sud nije 

obustavio ovrhu, te je 18. lipnja 2018. godine nastupila Ovrha Općinskog proračuna. Također 

konstatira da su zamjenici Dubrovačko-neretvanskog župana Joško Cebalo i Žaklina Marević 

posjetili Lastovo 12. lipnja 2018. godine te je održan sastanak na kojim se razgovaralo o 

financijskoj blokadi i nepomirenu obveza Općine Lastovo. Ističe da na sastanku nije vladala 

optimistična atmosfera bez obzira što je Joško Cebalo iznio stav da će voditi računa o stanju 

Općine Lastovo. Ministarstvo financija je tražilo svu dokumentaciju vezanu za stanje 
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proračuna i ovršni prijedlog. Navodi da je situacija je vrlo komplicirana jer blokada 

onemogućuje ugovorene investicije, te ističe da Općina nije u mogućnosti podmirivati svoje 

tekuće račune, koji nisu samo plaće.  

Navodi da se nije ništa promijenilo i čim budu neke nove informacije, Općinsko vijeće će biti 

izviješteno. 

 

Pavao Lagetar postavlja pitanje je li Revizija uključuje mogućnost Žalbe Vrhovnom sudu, na 

što mu Leo Katić odgovara da nije moguća i da se prošli put o tome razgovaralo.  

 

Lukša Hropić navodi da svaki put kada spomene Mira Maričevića kao načelnika, on to shvati 

osobno i misli da ima nešto protiv. Nezadovoljan je što se o drugim temama žustro raspravlja, 

a kada je prava tema i problem onda se ona zaobilazi, te sve što se izloži smatraju da su 

protiv. Konstatira da mora biti odgovoran prema svojim biračima i stanovnicima Lastovo, a 

ne da ima nešto osobno protiv Mira Maričevića.  

  

Miro Maričević ne misli da je osobno već smatra da je uperio prste na njega, a to nije dobro 

jer sudski postupak nije gotov do kraja. Navodi da je radio po svim moralnim kategorijama i 

postupio točno po nalogu suda. Ne želi puno govoriti jer se rasprava vodila prošli put i ne želi 

o tome razgovarati ponovno. Navodi da ima pravo raspravljati o svim temama i da ovrhu 

treba riješiti Općinski načelnik i da postoje institucije s kojima treba voditi razgovore. 

 

Predsjednik Ilija Frlan konstatira da je načelnik rekao da se vode razgovori.  

 

Predsjednik Ilija Frlan zaključuje raspravu i konstatira da se prima na znanje Ovrha – Presuda 

Visokog trgovačkog suda Republike Hrvatske. 

 

AD 8. ZAHTJEVI – OSNOVNA ŠKOLA „BRAĆA GLUMAC“ 

 

Leo Katić ukratko obrazlaže Zahtjev Osnovne Škole i predlaže Zaključak.  

 

Anita Jančić Lešić postavlja pitanje zašto se program rada dječjeg vrtića skraćuje, na što 

Tonči Šarić odgovara da je škola u zahtjevu navela razlog.  

 

Anita Jančić Lešić postavlja pitanje postoji li mogućnost zamjene, na što Leo Katić odgovara 

da je poslodavac dječjeg vrtića Osnovna škola, Općina Lastovo osnivač te da na postavljena 

pitanja treba odgovoriti i odlučiti ravnateljica osnovne škole. 

 

Anita Jančić Lešić konstatira da se ne bi složila s načelnikom jer je Općina Lastovo osnivač i 

financira rad dječjeg vrtića te ako postoji interes da dječji vrtić radi 8 sati, vijeće treba donijeti 

tu odluku, a ne ravnateljica. Ako vijeće donese odluku da neće financirati rad vrtića 8 sati, 

onda treba navesti i razloge zašto to neće odobriti, tek nakon toga dolazi do smanjena naknade 

za rad vrtića. Ravnateljici je svejedno je li vrtić radi 6 ili 8 sati, ako se odgajateljica može 

financirati. 

 

Leo Katić navodi da se zahtjev osnovne škole ne odnosi na financiranje, već na problematiku 

organizaciju rada, a organizacija rada trenutno nije pitanje. Smatra da je poslodavac onaj s 

kojim zaposlenici imaju sklopljen Ugovor o radu.  

 

Anita Jančić Lešić smatra da je onaj tko plaća rad vrtića vlasnik, te postavlja pitanje može li 

vrtić raditi 8 sati jer je Općina Lastovo za to zainteresirana te će za to snositi troškove. 
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Tonči Šarić postavlja pitanje Aniti Jančić Lešić ima li Općina Lastovo sredstava u proračunu. 

 

Dino Katić postavlja pitanje jesu li svi bili prisutni na točki 7, na što Anita Jančić Lešić 

odgovara da su svi bili prisutni, te ako ne postoje sredstva za organizaciju rada i da se zbog 

toga skraćuje rad vrtića, onda treba naglasiti da je to uzrok, a ne zahtjev vrtića.  

 

Nina Glumac konstatira da se ne može naći zamjena koja će doći raditi na Lastovo jedan do 

dva mjeseca i kako za tim nema potrebe jer nema dovoljno djece. 

 

Anita Jančić Lešić postavlja pitanje postoji li osoba na Lastovu koja trenutno ispunjava 

uvjete, na što Nina Glumac odgovara da trenutno ne postoji, a da se nitko od roditelja ove 

godine nije bunio na ovakav rad vrtića.  

 

Predsjednik Ilija Frlan postavlja pitanje koliko djece bude u vrtiću tijekom ljetnih mjeseci, na 

što Nina Glumac odgovara da prošle godine bilo najviše sedmero djece.  

 

Predsjednik Ilija Frlan zaključuje raspravu i stavlja na glasovanje Zaključak.  

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Ilija Frlan je utvrdio da se sa sedam glasova „za“ i 

dva glasa „suzdržan“ donosi 

 

Zaključak 

1. Ovim Zaključkom utvrđuje se cijena programa Dječjeg vrtića za razdoblje od 1. lipnja do 

31. kolovoza 2018. godine, a zbog skraćenog radnog vremena od 07.45 do 13.30 sati. 

2. Roditelj - korisnik usluga sudjeluje u cijeni programa za razdoblje od 1. lipnja do 31. 

srpnja 2018. godine s iznosom od 300,00 kuna mjesečno, a u mjesecu kolovozu, kada se 

Dječji vrtić temeljito čisti te ne radi u vremenskom periodu od dva tjedna, s iznosom od 

200,00 kuna. Roditelj s više djece u Dječjem vrtiću ostvaruje pravo na umanjenje 

sudjelovanja u cijeni programa, i to: za drugo dijete u Dječjem vrtiću za 20 % od cijene 

programa, a za treće dijete u Dječjem vrtiću za 30 % od cijene programa (u prilogu). 

AD 9. VIJEĆNIČKA PITANJA 

  

Kako nije bilo vijećničkih pitanja, predsjednik Ilija Frlan je zaključio raspravu i sjednicu 

Općinskog vijeća u 12.40 sati. 

 

 

Prema tonskom zapisu                       Predsjednik 

zapisnik napisala              Općinskog vijeća 

Lucija Simić              Ilija Frlan 

 

KLASA: 021-05/18-01/06 

URBROJ: 2145-02/01-18-2  

U Lastovu, 29. lipnja 2018. godine 
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Prilog: 

− Odluka o utvrđivanju godišnjih financijskih izvještaja trgovačkog društva 

Komunalac d.o.o. za 2017. godinu 

− Odluka o uporabi dobiti trgovačkog društva Komunalac d.o.o. za 2017. godinu 

− Odluka o utvrđivanju godišnjih financijskih izvještaja trgovačkog društva 

Vodovod i odvodnja Lastovo d.o.o. za 2017. godinu 

− Odluka o pokriću gubitka trgovačkog društva Vodovod i odvodnja Lastovo 

d.o.o. za 2017. godinu 

− Odluka o uređivanju pravnog statusa komunalnih vodnih građevina za javnu 

vodoopskrbu i javnu odvodnju za Općinu Lastovo 

− Zaključak - dostava Prijedloga Ugovora o rješavanju međusobnih odnosa 

Općine Lastovo i NPKLM vodovoda d.o.o. Općinskom vijeću  

− Statutarna odluka o izmjenama i dopunama Statuta Općine Lastovo 

− Odluka o izmjenama i dopunama Poslovnika Općinskog vijeća Općine 

Lastovo 

− Odluka o imenovanju Odbora za dodjelu javnih priznanja 

− Zaključak - cijene programa Dječjeg vrtića za razdoblje 01.06.-31.08.2018. 

 

 

 


